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(Gazzetta dello Sport - A.Lopedote) "Roma jest wielkim klubem".

Nieśmiały, grzeczny, z silnym poczuciem odpowiedzialności, niezwykłym

dla jego 17 lat. Nie przez przypadek Ezequiel Ponce, dla wszystkich

"Machito", jest najmłodszym debiutantem w lidze argentyńskiej.

Urodzonym do wielkiej piłki, jak go określił Trezeguet, z przyszłością za

oceanem: Roma, która zapłaci 5 mln euro za 60% karty, zostawi go na

2015 rok w domu, aby dojrzewał. 

 

Do rozwiązania pozostały pewne szczegóły, jak płacenie wynagrodzenia w nowym

kontrakcie. "Nic nie zostało jeszcze zdecydowane - mówi - Mój przedstawiciel

dokonuje w spokoju oceny. Jeśli Bóg zechce, będę graczem Romy." Potem

odpuszcza: "Chciałbym, mówili mi dobre rzeczy o klubie i podoba mi się, że mnie

chcą. Zdecyduję z rodziną". Choć decyzja została już podjęta.

 

Co widzisz w swojej przyszłości?

- Ideą jest pozostanie tutaj, w Rosario, przez co najmniej 6 miesięcy. W tym roku

będą nowe rozgrywki z 30 zespołami, chciałbym je wygrać razem z Newell's, zanim

się pożegnam.

 

Jak się czujesz po złamaniu piątej kości śródstopia, co trzymało ciebie z

dala od boiska przez 5 miesięcy?

- Wyleczyłem się w pełni, wróciłem do gry w grudniu. Nie mam już bólu.

 

Zostałeś określony nowym Tevezem, W Rosario porównują ciebie z kolei w

pewnym sensie do Batistuty...

- To wielcy gracze, ale ja szukam mojej drogi, daję z siebie co mam najlepsze, ludzie

w głębi wiedzą, że jesteśmy różni. Każda osoba ma swój styl gry, ja lubię swój.

 

Śledzisz Serie A?

- Oglądam europejską piłkę. Lubię Premier League, ale również Serie A. Śledzę

również Juve i Romę, grają świetną piłkę. Jeśli chodzi o mistrzostwo, jestem
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przekonany, że walka będzie do ostatniej kolejki.

 

A Francseco Totti? W przyszłości możecie grać razem.

- Widziałem go jedynie w telewizji. Wiem, że jest wielkim graczem i chciałbym go

poznać osobiście, gdyż jest odzwierciedleniem tego, jaka powinna być piłka.

 

Tymczasem jutro derby.

- Wiem, że są ekscytujące i wiele znaczą, nawet jeśli klasyku Newell's-Roario Central

nie można porównać do niczego innego. Mam nadzieję, że będzie wielki pojedynek i

wygra zespół, który gra lepiej czyli Roma.
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